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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 

31.03.2010 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de d-na Vasilescu Tatiana Marinela care a 
fost alesă preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.12/2010 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
 “Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un 
număr de 21 consilieri.  

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 
 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 25.02.2010 şi 
15.03.2010.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele  Consiliului Local din 
data de 25.02.2010 şi 15.03.2010. 

 
Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, care au fost puse în timp util la 

dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după cum 
urmează:  

� Introducerea, după punctul 17 al ordinei de zi, a două proiecte de hotărâre. 
 
1. Proiect de hotărâre  privind aprobarea planului urbanistic de detaliu „Modernizare chioşc” 
situat în b-dul Dacia, între bl. 8 – 26, municipiul Hunedoara. 
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2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.143/2009 privind aprobarea alocării sumei de 610.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii ASOCIAłIEI „FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în 
anul competiŃional 2009-2010, modificată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.235/2009. 
 

Dl. Leu Mihai :   
„łinând cont că s-a eliberat un certificat de urbanism pentru construirea unei clădiri 

de birouri pe o zonă verde, am făcut o notă de fundamentare şi doresc să o punem pe ordinea 
de zi dacă este posibil. S-a primit de la mediu o adresă prin care se spune că e interzis să se 
construiască pe o zonă verde. Aş dori să supunem la vot să se construiască un mic parc sau o 
fântână arteziană, pentru a nu se strica zona verde de acolo.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Certificatul de urbanism are doar caracter informativ, nu are altă valoare. 
Ce anume aprobăm? Avem vreun proiect? Aprobăm construirea unui parc sau ce 

anume? Avem identificat terenul?” 
 
Dl. Leu Mihai : 
„Noi facem o cheltuială pentru măsurători şi după aceea vedem dacă consiliul 

aprobă sau nu acea cheltuială? Nu ar trebui să o luăm în ordine inversă? Noi facem o cheltuială 
din banii cetăŃenilor ...” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Odată cu aceste măsurători, se modifică domeniul public sau privat al municipiului 

Hunedoara, iar inventarierea cade în sarcina autorităŃilor şi a consiliului local. Indiferent dacă o 
facem acuma sau peste o lună, inventarierea trebuie făcută. 

Pentru a putea face toată procedura în vederea introducerii unui proiect pe ordinea 
de zi va trebui să luăm o pauză pentru a analiza documentaŃia şi a face toate actele necesare.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„De ce s-a eliberat certificatul de urbanism pentru construirea pe o zonă verde? Eu 

vreau doar să nu se construiască acolo un bloc  ci să rămână zonă verde. Este ceva greşit în 
asta?” 

 
Dl. Demeter Ilie : 
„Doamna preşedintă, vă rog să conduceŃi şedinŃa conform regulamentului 

Consiliului local. Nu se poate introduce pe ordinea de zi un proiect dacă nu e semnat, dacă nu e 
avizat de comisiile de specialitate.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Dacă se doreşte introducerea unui proiect pe ordinea de zi, trebuie să luăm o 

pauză, să se studieze documentaŃia, să se discute cu dl. secretar. Însă dacă se doreşte doar 
discuŃia pentru un potenŃial proiect, putem discuta la diverse. Dvs. hotărâŃi dacă luăm o pauză 
sau nu. Eu nu am nimic împotriva introducerii unui nou proiect pe ordinea de zi din partea 
consilierilor, e perfect legal.” 

 
Dl. Leu Mihai : 
„L-am acuzat pe dl. Schiau că a vândut toate zonele verzi din oraş, iar noi acum 

facem la fel?” 
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Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Astăzi nu se discută vânzarea sau concesionarea unui teren. Sunt de acord cu 

luarea unei pauze, să se studieze şi să se discute cu dl. secretar, iar dacă se hotărâşte că e 
oportun proiectul de hotărâre, să fie introdus pe ordinea de zi!” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Dacă suntem aşa de transparenŃi şi atât de democraŃi, de ce dacă cineva solicită 

un certificat de urbanism pentru a construi pe o zonă verde, de ce nu se discută înainte în 
consiliu şi abia după aceea dl. secretar să elibereze certificatul de urbanism? Dvs. ne puneŃi în 
faŃa faptului împlinit.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Se poate ca 10 persoane să solicite un certificat de urbanism pe un teren, dar 

construcŃia se aprobă de către consilieri. El nu a fost introdus în şedinŃa consilului local.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Domnule primar aŃi primit hârtia de la mediu prin care se specifică faptul că acolo 

este o zonă verde?” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Ieri s-a primit, am fost informat despre ea. Certificatul de urbanism se eliberează 

în urma unei cereri. Dvs. însă, consilierii, hotărâŃi dacă e oportun să se construiască sau nu. Dar 
eu trebuie să dau curs solicitării şi să eliberez certificatul de urbanism...” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Dar dvs. înainte să eliberaŃi acel certificat de urbanism, nu citiŃi legile?” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Ba da.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„În primul rând este o zonă verde. În al doilea rând, noi consilierii primim pe 

ordinea de zi diverse hotărâri cu anumite terenuri, suntem puşi în faŃa faptului împlinit după ce 
dvs. aŃi eliberat aproape toate autorizaŃiile. Eu consider că pentru a elibera un certificat de 
urbanism este bine prima dată să discutăm în consiliu, iar dacă consiliul este de acord cu o 
construcŃie acolo, după aceea se poate elibera certificatul de urbanism.” 

 
 Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Asta este părerea dvs. dar legea spune altceva domnule consilier. Certificatele de 

urbanism sunt semnate de mine pentru că sunt eliberate de către instituŃie. Eu nici nu particip la 
acea comisie de avizare, însă le citesc şi ele sunt legale, domnule consilier.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Dacă eu cer un certificat de urbanism ca să construiesc în sensul giratoriu la 

statuia lui Mişa Klein o cafenea, dvs. îmi daŃi?” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Acel certificat de urbanism vi se eliberează dar nu trece de consiliul local.” 
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D-na Vasilescu Tatiana : 
„Dau cuvântul d-lui viceprimar după care vom lua o pauză.” 
 
Dl. Demeter Ilie : 
„Vă rog să conduceŃi şedinŃa aşa cum trebuie, să citiŃi art.53-55 din regulamentul 

de organizare al consiliului local.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Procedura pentru acest imobil este demarată de către unul dintre colegii mei. Eu 

bănuiesc cine. HaideŃi să punem pe ordinea de zi acest proiect şi să vedem cine îl susŃine şi 
cine nu...” 

 
D-na Vasilescu Tatiana : 
„În acest moment dau cuvântul d-lui viceprimar, şi domnule Demeter, dacă mai 

vorbiŃi neîntrebat, o să închid şedinŃa. V-am rugat să nu mai vorbiŃi! Nu sunt la dispoziŃia dvs.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Aşa cum a spus dl. secretar, certificatul de urbanism are caracter informal, poate fi 

solicitat de oricine. În el se specifică regimul juridic, etc. Apoi urmează faza a doua, în funcŃie de 
regimul juridic al terenului respectiv, se va Ńine o licitaŃie pentru concesionare sau închiriere, în 
funcŃie de ce anume stabileşte consiliul local, iar abia apoi urmează faza a treia – eliberarea 
autorizaŃiei de construcŃie, care trebuie să Ńină cont de ceea ce hotărăşte consiliul local.  

Certificatul de urbanism nu are nici o legătură cu consiliul local, e un act informativ!  
Referitor la iniŃiativa dvs. este foarte bună, dacă vreŃi să iniŃiaŃi un proiect de 

hotărâre este perfect legal, Legea 215 permite consilierilor să iniŃieze proiecte de hotărâre, vom 
lua o pauză, vă consultaŃi cu dl. secretar, îl supunem la vot şi eu sunt convins că nu va fi nici o 
problemă.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Doamna preşedintă, propun să luăm o pauză de o jumătate de oră pentru 

întocmirea proiectului de hotărâre” 
 
D-na Vasilescu Tatiana : 
 „Înainte de a lua o pauză îl rog pe dl. Mihai Leu să-şi definitiveze poziŃia vis-a-vis 

de iniŃierea unui proiect de hotărâre sau discutarea la diverse a acestui lucru. Dacă e vorba de 
iniŃierea unui proiect de hotărâre voi propune luarea unei pauze pentru intrarea în legalitate” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Ştiu că cineva din primărie, respectiv dl. Puiu Radu s-a implicat foarte activ în 

acest proiect, nu ştiu care sunt interesele lui, şi din acest motiv vreau ca acest proiect să fie 
introdus pe ordinea de zi.  

Dl. Puiu dacă ştie persoana care vrea să-şi facă o clădire de birouri...Eu propun să 
nu mai distrugem zonele verzi din oraş. Este clădirea din parcul Corvinul pentru care  mulŃi 
consilieri au fost chemaŃi la DNA la Alba-Iulia. D-na Vădean care stă în Micro 7 şi  care eu 
personal mă îndoiesc că ar avea bani să-şi construiască o clădire, dar dacă tot are aceşti bani, 
se poate înŃelege cu dl. Dan Ioan, nu domnul Puiu...” 

 
D-na Vasilescu Tatiana : 
„Vă rog foarte mult, alta era discuŃia. Propun să luăm o pauză de 20 minute pentru 

analizarea şi întocmirea proiectului de hotărâre.” 
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După pauză: 
D-na Vasilescu Tatiana : 
„Reluăm şedinŃa, dau cuvântul d-lui Leu Mihai care are o propunere de făcut.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Denumirea proiectului de hotărâre este următoarea: pentru aprobarea elaborării 

studiului de prefezabilitate privind amenajarea unui spaŃiu de odihnă şi recreere  pe terenul 
situat în municipiul Hunedoara,B-dul Dacia f.n, în zona „intrare stadion Michael Klein”  

 
D-na Vasilescu Tatiana : 
“Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a celor 3 proiecte de hotărâri. Ordinea 

de zi modificată se aprobă în unanimitate.” 

Ordinea de zi va fi renumerotată în mod corespunzător. 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Pentru viitor dacă vreŃi să introduceŃi proiecte de hotărâri pe ordinea de zi, să 

veniŃi cel puŃin cu 3 ore înainte, chiar dacă este în aceeaşi zi, să veniŃi la colegii noştri, pentru a 
nu mai lua pauză în timpul şedinŃei de consiliu ca şi acum.” 

 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
 
Dl. Demeter Ilie : 
„Pentru că public am jignit-o pe d-ra preşedintă, îmi cer scuze tot public, o rog din 

toată inima să mă ierte şi îi dau un buchet de flori.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana : 
„MulŃumesc.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  
 -    d-lui primar care prezintă  Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Hepu Ń Teodor : 

„În anexă, la punctul 9 art.3 se spune că firma trebuie să aibă un manager cu 
certificat de competenŃă profesională. În ce constă acest certificat? Toate firmele au aşa ceva? 
Ce pregătire trebuie să aibă  acel om? Se poată să li se spună să nu supraîncarce? Ei ştiu ce 
efect are o supraîncărcare?” 
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Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Aceste prevederi  au fost scoase din actele normative legale în vigoare.” 

Dl. Juhasz Ladislau  – Compartiment transport: 

„Managerul firmei răspunde de tot ceea ce înseamnă transport şi sunt autorizaŃi de 
Autoritatea Rutieră Română după un curs efectuat la Deva de Autoritatea rutieră. Deci e o 
persoană care cunoaşte şi respectă legea.” 

Dl. Hepu Ń Teodor : 

„Regulamentul este bun, dar să se aplice practic.  

Mai este un indicator la calitate – număr călători. Ar trebui ca firmele să-şi facă o 
evidenŃă cu număr de călători/mijloc de transport/distanŃa pe care se efectuează 
transportul/interval de timp.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius : 
„Înainte de întocmirea caietul de sarcini se face un studiu de oportunitate.” 

Dl. secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel : 

„Domnule consilier, dacă observaŃi în regulament este prevăzut faptul că înainte de 
licitaŃie, de scoatere la licitaŃie a unui traseu, se face toată procedura, inclusiv se pot îmbunătăŃi 
criteriile şi cu criteriile specifice traseului respectiv.” 

 Dl. Hepu Ń Teodor : 

„Dar cine verifică aceşti indicatori? Întreb acest lucru pentru că dimineaŃa am 
colege care vin de la Peştiş şi nu pot urca în autobuz pentru că e supraîncărcat. Ar trebui să 
existe 2 mijloace de transport nu unul singur.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„În acel studiu se va verifica numărul călătorilor şi dintr-o parte şi din alta.  

Am primit solicitări din partea locuitorilor din Peştiş, până acum nu se intra în sat 
până la căminul cultural, de acum se va intra şi pe la căminul cultural, deoarece sunt elevi iar 
şcoala este în zona aceea.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.31/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 

Dl. Ungur Ioan solicită înscrierea la cuvânt. D-na preşedintă decide că i se va 
acorda cuvântul la punctul „Diverse”. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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Dl. Bobou Ńanu Dan : 

„Cu ce procent cresc tarifele la transport? Sunt aceleaşi ca şi anul trecut?” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Acestea sunt pentru taxi, este trecut în anexă.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 

„Nu văd nicăieri trecut taxi. Este vorba de acelaşi preŃ care l-au plătit taximetriştii în 
cursul anului trecut pentru eliberarea autorizaŃiilor?” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel : 

„Este vorba de eliberarea autorizaŃiilor de transport. Nu le-am mai avut până acum, 
compartimentul este nou. ” 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert : 

„La taxi se plăteşte conform hotărârii de consiliu prin care am stabilit taxele şi 
impozitele pe 2010. Prin noul serviciu se vor plăti alte taxe, eliberarea licenŃei de traseu pentru 
transport public local. Asta o plătesc doar transportatorii, care plătesc în orice oraş din Ńară. 
Doar că până acum Primăria nu a eliberat autorizaŃie de transport, prelungirea autorizaŃiei de 
transport, nu au fost percepute de primărie încă.” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel : 

„În hotărâre s-a trecut denumirea completă a compartimentului, aşa cum figurează 
în organigramă şi în statul de funcŃii. Nici nu este autorizaŃie de taxi aici.” 

Dl. Poant ă Marinel  – şef Serviciu administrare domeniu public şi privat 

„Sunt taxe pentru eliberarea licenŃelor, nu sunt taxe pentru taxi. Însă aceasta este 
denumirea compartimentului.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.32/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

             -     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Hepu Ń Teodor : 

„Ca să poată beneficia de acest adăpost, o persoană trebuie să fie aptă medical. 
Ce se întâmplă dacă solicită o persoană care nu e aptă din punct de vedere medical?” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Aceste persoane se redirecŃionează către spital, deoarece nu avem medici sau 
persoane specializate din punct de vedere medical în cadrul acestui compartiment.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.33/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.34/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

                -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.35/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

            -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan : 

„Când am discutat hotărârea consiliului local referitoare la acest aspect, am spus 
că este imperios necesar să fie trecut şi biroul PoliŃiei rutiere din cadrul municipiului Hunedoara, 
pentru că cei de la PoliŃia comunitară nu-şi vor putea desfăşura activitatea în mod 
corespunzător. Iata că am avut dreptate, venim după câteva luni de zile cu o propunere 
pertinentă de această dată de modificare a art.8 şi aş dori ca la art.1 să completaŃi „Constatarea 
contravenŃiilor şi aplicarea sancŃiunilor prevăzute în prezenta hotărâre se face de către ofiŃerii şi 
subofiŃerii de poliŃie rutieră...” pentru că de fapt dânşii fac astfel de controale şi cer actele şi cu 
dânşii aŃi discutat. Deci este vorba doar de o completare – „de poliŃie rutieră.” 
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Dl. Furc ă Tiberiu  – director Serviciu public comunitar local specializat poliŃia 
comunitară: 

„Am solicitat această modificare a Hotărârii nr.268/2008 pentru că sunt situaŃii în 
care întâmpinăm deficienŃe majore pentru aplicarea sancŃiunilor prevăzute în hotărâre. Nu se 
pune problema de a nu reuşi în totalitate. Atunci când noi reuşim să aplicăm sancŃiunile, rămâne 
şi în competenŃa noastră. Rămâne ca dvs. să decideŃi dar cred că un număr de 7 sau 8 
sancŃiuni contravenŃionale, de când s-a modificat din luna martie anul trecut, am reuşit să 
aplicăm şi noi, este puŃin mai dificil pentru noi.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Am avut solicitarea şi de la poliŃia rutieră...” 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 

„E bine să fie trecută noŃiunea de poliŃia rutieră, să nu rămână doar generalizată 
noŃiunea de ofiŃeri şi subofiŃeri de poliŃie, altfel vă vor redirecŃiona prin alte părŃi.” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel : 

„Nu există poliŃie rutieră, există PoliŃia Română, serviciul rutier iar la noi există 
biroul poliŃie rutieră. Este birou ca formaŃie de lucru în cadrul PoliŃiei Române. Deci termenul 
este: ofiŃerii şi subofiŃerii de poliŃie.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 

„UitaŃi-vă în legea circulaŃiei şi vedeŃi cine face oprirea autovehiculelor.” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel : 

„O poate face orice ofiŃer de poliŃie. Această discuŃie am avut-o cu subcomisarul 
MăhuleŃ acum o săptămână, când ne-au rugat să nu mai folosim termenul de ofiŃer de poliŃie 
rutieră.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 

„A fost un argument în sprijinul poliŃiei comunitare. Îmi retrag amendamentul, dvs. 
m-aŃi lămurit că aşa este cadrul legal.  

Dar sper să nu veŃi peste o lună de zile cu o nouă completare, şi să spuneŃi că 
atunci când faceŃi o adresă către poliŃie, o faceŃi la modul general şi nu vă răspunde nimeni, că 
trebuie trecut poliŃia rutieră.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.36/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 

             -     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Dl. Bobou Ńanu Dan : 

„La art.1 nu este trecut numele persoanei căreia i se atribuie locuinŃa.” 
 
Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel : 

„Conform procesului-verbal întocmit de comisia stabilită prin hotărârea consiliului 
local, persoana este Ignat Elena Irina.  

Această comisie specială s-a întrunit după comisiile de specialitate ale consiliului 
local, de aceea nu aveŃi trecut numele în material.” 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.37/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

             -     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Munteanu Gigi : 

„IniŃiativa este bună, este de lăudat. Dar aş dori să fac un amendament, haideŃi să 
nu ne depăşim atribuŃiile, să votăm pentru 2 ani, atât mai putem susŃine şi noi şi dl primar, după 
care se poate prelungi durata. Mă gândesc că nimeni nu va avea nimic împotrivă să le 
prelungească contractul de atribuire gratuită.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Nu am nimic împotrivă. Aceşti cavaleri au avut spaŃiul dinainte, a fost iniŃiativa 
vechii administraŃii, noi doar continuăm contractul. Nu este iniŃiativa mea.” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel : 

„Este pe termen limitat, poate fi pe 2,3,10 ani sau pe durata existenŃei construcŃiei. 
Nu este o continuare, dânşii au neglijat să depună documentaŃia înainte de expirarea termenului 
pentru care a fost încheiat contractul. Ei au neglijat şi nu se mai putea prelungi, dacă era 
prelungire se aproba un act adiŃional. Ei au solicitat durata de 3 ani.” 

Dl. Munteanu Gigi : 

„De aceea aş dori să propun acest amendament pentru o perioadă de 2 ani, astfel 
încât să nu obligăm pe viitorii consilieri şi pe viitorul primar să menŃină acest contract, dacă ne 
permitem acest lucru, nu în toate cazurile este posibil.” 

Se supune la vot amendamentul ca durata de închiriere a spaŃiului să fie de 2 ani: 

- 10 voturi pentru: Farcaş Ladislau, Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea 
Tudorel, Leu Mihai, Hovath Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan, 
Szilagy Ana Maria; 

- 10 voturi împotrivă: Dan Nicolae, Cazan Florin, Apostolescu Dan, Şoş Iosif, 
NeamŃiu Ioan, Zuberecz Richard, Demeter Ilie, GoghiŃă Daniel Gheorghe, HepuŃ 
Teodor, Vasilescu Tatiana; 
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- O abŃinere: Chiş-Şerban Ana-Aurelia 

Amendamentul nu întruneşte cvorumul legal necesar. 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-se aprobă cu 19 voturi pentru, 2 abŃineri: Farcaş Ladislau, Munteanu Gigi. 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.38/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

             -     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Farca ş Ladislau : 

„Îmi pare rău, dar nu înŃeleg de ce cheltuim atâŃia bani pentru un astfel de 
eveniment,  când noi ne aflăm într-o perioadă de recesiune, în care tot mai mulŃi oameni îşi 
pierd locurile de muncă, deşi s-au promis locuri de muncă bine plătite şi investiŃii.  Nu avem bani 
să reparăm străzile, nu avem bani să întreŃinem zonele verzi, nu avem bani să Ńinem oamenii la 
centrele de zi, nu avem bani să plătim salariaŃii primăriei, dar avem suficienŃi bani, respectiv de 
două ori mai mulŃi decât în 2008 când economia funcŃiona şi bugetul strângea mai multe 
resurse. Eu personal nu sunt de acord să votăm o astfel de sumă, cred că nici cetăŃenii 
municipiului Hunedoara nu ne-ar felicita pentru acest lucru, cred că vor exista alte instituŃii care 
ne vor întreba cum am cheltui banii publici şi eu nu vreau să dau cu subsemnatul şi mă gândesc 
că nici dvs. pe la aceste instituŃii. Pentru dl. primar va fi mai simplu, va spune că noi am aprobat.  

Probabil ni se va spune că banii aceştia se vor strânge din sponsorizări, acelaşi 
lucru ni s-a spus şi anul trecut când am aprobat un buget de două miliarde, iar când am cerut 
explicaŃii ni s-a spus că nici 10% nu s-au strâns din sponsorizări, restul a fost alocat din bugetul 
local. Daca dl. primar poate să ne dea relaŃii în plus legate de acest aspect? De unde provin 
aceşti bani? Cât estimaŃi că vor proveni din sponsorizări şi cât din bugetul local? Consider că 
este prematur să discutăm acum, este suficient timp până în 23 iulie, de exemplu trebuia să se 
vina la şedinŃa de la sfârşitul lunii mai să ni se prezinte contractele de sponsorizare cu sumele 
respective, şi aprobam doar diferenŃa de la bugetul local.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Nu cunosc exact toate datele dar colegii mei de la contabilitate vor putea aduce în 
şedinŃa viitoare situaŃia sumelor care a provenit din sponsorizări şi cât s-a alocat de la bugetul 
local.  

Pot să vă spun ca acest eveniment va combina două manifestări: S.O.S. Castelul 
şi Zilele Hunedoarei, ceea ce automat va reduce costurile. Anul trecut s-a cheltuit 200.000 lei pe 
eveniment, dacă dvs. credeŃi că se poate crea un astfel de eveniment pentru toŃi cetăŃenii 
municipiului Hunedoara cu mai puŃini bani, puteŃi să încercaŃi, dar nu se poate. 

De aceea, suma este mai mică decât în anii trecuŃi, considerând că se combină 
cele două evenimente care se desfăşoară în Hunedoara.  
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Cu privire la sponsorizări, am luat această măsură preventivă, s-a mutat perioada 
pentru zilele Hunedoarei, anul trecut au fost în octombrie, noi le-am mutat în iulie. Foarte mulŃi 
dintre comercianŃii care veneau la Hunedoara încă nu ştiu că noi le vom organiza în luna iulie. 
De aceea a trebuit să avem posibilitatea de a-i anunŃa dinainte, să avem bugetul aprobat, locaŃia 
va fi mutată din faŃa Casei de cultură în zona dintre Kaufland şi Artima pentru că acolo vom 
putea aduce un număr de trei ori mai mare de comercianŃi. Posibilitatea de a aduce comercianŃi 
în zona Casei de cultură a fost redusă şi din cauza spaŃiului limitat şi a blocurilor, de aceea a 
trebuit să refuzăm mulŃi comercianŃi.  

Eu consider că suma este necesară pentru a organiza zilele Hunedoarei, dvs. 
urmează să hotărîŃi. Suma cerută de la bugetul local este de până la 350.000 lei, nu se va 
cheltui atâta deoarece vor fi şi sponsorizări, însă eu nu pot să prevăd acum cât se va încasa din 
sponsorizări. Dvs. puteŃi să faceŃi amendamente la sumă. łinând cont că se combină cele două 
evenimente, care oricum se desfăşurau în Hunedoara dinainte de a fi eu primar şi dvs. consilieri, 
dacă pentru un eveniment se cheltuia 200.000 lei, suma pentru cele două evenimente este mai 
mică cu 50.000 lei.” 

D-na Vasilescu Tatiana:  

„Trebuie să avem mare grijă pentru că anul trecut s-au alocat pentru zilele 
Hunedoarei suma de 200.000 lei şi s-a estimat din sponsorizări şi închirieri cam 85%, a fost o 
estimare făcută în consiliu, şi practic d-na directoare economic ne-a prezentat suma încasată 
din sponsorizări de doar 25%. Deci anul acesta, cu atât mai mult cu cât s-a mutat şi locaŃia, ne 
vom pregăti mai repede, să avem grijă să obŃinem mult mai mult din sponsorizări” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Aceasta este şi intenŃia, de aceea am mutat şi locaŃia pentru a putea aduce cel 
puŃin de două ori mai mulŃi comercianŃi care vor creşte aceste sponsorizări.” 

Dl. Farca ş Ladislau : 

„Propun un amendament la art.2 că suma care provine din sponsorizări în valoare 
de 250.000 lei şi din alte venituri ale bugetului local în valoare de 100.000 lei.  

De asemenea, din acest proiect de hotărâre nu rezultă că sunt comasate cele 
două evenimente.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„În eventualitatea în care nu se obŃin, pentru că noi vom ştii suma obŃinută din 
sponsorizări doar după ce se anunŃă evenimentul, se face tot programul, abia apoi vom ştii 
suma din sponsorizări. Deci, în cazul în care nu se obŃin cei 250.000 lei propuşi de dvs. din 
sponsorizări, veniŃi dvs. cu sponsorizări?” 

Dl. Farca ş Ladislau : 

„Va trebui să faceŃi un program adecvat şi să vă încadraŃi în sumă.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Aceste sponsorizări le vom ştii doar cu o săptămână înaintea evenimentului 
deoarece comercianŃii vin cu 3 zile înainte doar, este complicat să-i obligi să facă contractul de 
sponsorizare mai repede. Nu cred că e corect să-i obligăm să facă aceste contracte cu 6 luni 
înainte. Vă asigur că nu se va consuma această sumă dacă se vor aduce sponsorizările 
necesare. Este un eveniment care nu a fost inventat de mine domnule consilier, care se va 
combina cu evenimentul S.O.S. Castelul, iar sumele au fost alocate şi înainte. De aceea am 
redus suma care s-a cheltuit pe două evenimente de la 400.000 lei la 350.000 lei, pentru că 
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înŃelegem că suntem în an de criză.  Dacă se va Ńine în locaŃia respectivă, cu evenimentele pe 
care dorim să le facem noi sperăm să adunăm în jur de 40.000 de oameni care vor consuma în 
Hunedoara.” 

D-na Vasilescu Tatiana : 

„Domnule Farcaş, dacă vă mai susŃineŃi amendamentul vă rog să-l formulaŃi din 
nou.” 

Dl. Farca ş Ladislau : 

„Da. Suma din sponsorizări să fie de 200.000 lei iar din alte venituri ale bugetului 
local al municipiului Hunedoara de 150.000 lei.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Vom fi puşi în situaŃia să anulăm evenimentul în cazul în care nu se vor strânge 
banii propuşi de dvs. din sponsorizări. Sponsorizările sunt ulterioare evenimentului sau chiar cu 
3 zile înaintea evenimentului...” 

D-ra Szilagy Ana Maria : 

„PrecizaŃi că este vorba de un eveniment naŃional...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„De fiecare dată firma Vodafone şi Coca Cola au venit ca sponsori şi au dat banii 
după eveniment. Este complicat să ştim suma dinainte. Dacă nu se realizează suma de 200.000 
lei din sponsorizări, ce facem?” 

Dl. Munteanu Gigi:  

„Consider că puteam evita aceste discuŃii dacă în cadrul comisiilor primeam o 
estimare, aşa cum şi anul trecut am solicitat şi de acolo avem cunoştinŃă cum s-au cheltuit cele 
200.000 lei pentru zilele Hunedoarei, cât a provenit din sponsorizări şi ni s-a pus la dispoziŃie un 
astfel de material. Din punctul meu de vedere era mai uşor să discutăm dacă ştiam cât costă 
formaŃia cutare, atâta costă organizarea evenimentului cutare... de aici reieşea necesitatea 
sumei de 350.000 lei. În acest caz probabil nu mai existau discuŃii, consilierii înŃelegeau pentru 
ce sunt cheltuiŃi aceşti bani, pentru a nu mai da ocazia la interpretări, că nu se ştie pe ce sunt 
cheltuiŃi aceşti bani...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Când spuneŃi că nu ştiŃi pentru ce se cheltuie... întotdeauna există facturi. Aceşti 
bani sunt alocaŃi doar acestor evenimente.” 

Dl. Munteanu Gigi:  

„Ştiu domnule primar, dar se află mult prea târziu. Eu vă solicit de multă vreme să 
veniŃi înainte cu nişte întâmpinări ca să nu mai avem discuŃii de genul acesta. Vreau să vă dau 
eu o sugestie, de exemplu dl. łociu poate să vină gratis pentru că are treabă în Hunedoara nu 
să ne ceară nouă bani...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Dvs. aveŃi informaŃii că a luat bani?” 

Dl. Munteanu Gigi:  

„Am informaŃii că vor primi nişte bani din sumele alocate de noi. Noi ştim sumele 
care se alocă pentru diverse formaŃii abia după eveniment. Vă dau un exemplu, vedem o 
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cântăreaŃă, nu vreau să dau nume, şi constatăm că am dat 10.000 de euro, iar toŃi ne punem 
problema că în această sumă de 10.000 de euro aduceam 5 solişti, dar dacă ştim doar după 
spectacol cât se alocă este tardiv, nici nu are rost să discutăm...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Toate bugetele se fac înainte. Pentru F.C. Hunedoara s-a făcut înainte bugetul, 
bugetul municipiului Hunedoara se face înainte fără să se cunoască detaliat cum va fi, acestea 
sunt nişte preconizări pe care aici le votăm.” 

Dl. Munteanu Gigi:  

„Domnule primar, aveŃi ceva împotrivă ca în ultima şedinŃă dinaintea acestor 
evenimente să ne prezentaŃi o listă cu prezumtivele cheltuieli? Să ni se spună cine va veni să 
cânte, să nu fiŃi pus în situaŃia de a suporta diferite reproşuri pentru faptul că aŃi dat sume de 
bani pentru diverse formaŃii...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Sunt de acord să vă punem la dispoziŃie în momentul când vom avea încheiate 
contracte ferme, probabil la şedinŃa din iunie, vom prezenta toate detaliile necesare. Va trebui să 
facem invitaŃiile cu 2 luni înainte către oraşele înfrăŃite pentru că s-a schimbat data, ei trebuie 
să-şi reprogrameze poate tot anul.” 

Dl. Leu Mihai:  

„Anul trecut am fost împotriva aprobării sumei de 200.000 lei pentru zilele 
Hunedoarei, am spus că nu e o cheltuială oportună. De data aceasta am avut o discuŃie cu dl. 
primar şi am înŃeles că va avea loc un eveniment deosebit, care va fi mediatizat şi pe plan 
naŃional, va veni MTV, Fashion Tv.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Aceasta este intenŃia noastră. Asemenea eveniment a mai avut loc în Sibiu, Cluj, 
şi de două ori în Bacău, la Hunedoara va fi a cincea ediŃie a evenimentului. Dacă reuşim să 
facem acest eveniment, va fi cel mai mediatizat eveniment din România din acest an.” 

D-na Vasilescu Tatiana:  

„Propun şi eu un amendament la titlu şi la art.1 – cu menŃiunea „...şi a 
evenimentului S.O.S. Castelul”, să fim foarte bine înŃeleşi că suma alocată este pentru cele 
două evenimente.” 

Se supune la vot amendamentul  d-lui Farcaş Ladislau pentru alocarea unei sume 
în valoare de 200.000 lei din sponsorizări şi din bugetul local a sumei în valoarea de 150.000 lei 
– nu se aprobă: 5 voturi pentru – Chiş-Şerban Ana Aurelia, Farcaş Ladislau, Balosin Nicolae, 
Munteanu Gigi, Culcea Tudorel; 10 voturi împotrivă – Dan Nicolae Robert, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, Şoş Iosif, NeamŃiu Ioan, Zuberecz Richard, GoghiŃă Daniel Gheorghe, Gyorfi 
Jeno, Demeter Ilie, Horvath Zoltan; 6 abŃineri – HepuŃ Teodor, Leu Mihai, Fărcaş Bianca, 
BobouŃanu Dan, Szilagy Ana Maria, Vasilescu Tatiana. 

Se supune la vot amendamentul pentru completarea titlului şi a art.1: „...şi 
organizarea festivalului S.O.S. Castelul” – se aprobă în unanimitate. 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii cu modificarea propusă - se aprobă cu 17 voturi pentru, 4 voturi 

împotrivă: Farcaş Ladislau, Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel. 
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Art.1-3 se aprobă cu 17 voturi pentru, 4 voturi împotrivă: Farcaş Ladislau, Balosin 
Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel. 

Hotărârea nr.39/2010 se aprobă cu 17 voturi pentru, 4 voturi împotrivă: Farcaş 
Ladislau, Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.40/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.41/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.42/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
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- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Horvath Zotan:  

„Sunt puŃine puncte, sunt din cauza bugetului sau nu au fost depuse documentele? 
Este o problemă de mediatizare pentru presă. Sunt asociaŃii de proprietari care nu au strâns 
banii şi nu au făcut demersurile pentru a începe aceste lucrări.” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  

„AsociaŃiile au fost înştiinŃate, li s-a comunicat contractul-cadru, li s-a explicat cum 
trebuie să procedeze dar nu au depus documentaŃiile prevăzute de normele metodologice. 
Programul, conform normelor metodologice, se poate modifica lunar, se pot introduce şi alte 
blocuri pe listă.” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  

„Cine verifică pierderile de căldură după izolaŃie? Sau la proiectare se măsoară 
temperatura?.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Se face o analiză în interiorul apartamentelor înainte de izolare şi după. Se 
măsoară pierderea de căldură din interior înafară. Firma garantează, prin materialele care le 
folosesc, transferul de căldură din interior înafară şi invers. ” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  

„Există aceste măsurători în proiectul care se depune pentru autorizare.” 

Dl. Hepu Ń Teodor:  

„Din banii de la buget nu se va face decât partea de izolare termică, nu şi alte 
lucrări.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Acest proiect respectă anumite normative clare, nu se referă la amenajări 
interioare ale blocurilor.” 

Dl. Demeter Ilie:  

„Când vin aceste fonduri?” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Hunedoara este primul municipiu care a făcut un proiect de includere a tuturor 
blocurilor, avem 520 de blocuri. A avut loc licitaŃia pentru proiectare. Când se va termina 
proiectul vom aplica pentru fondurile care trebuie să vină de la guvern.” 

Dl. NeamŃiu Ioan:  

„Ce vom face cu cei care execută în privat această izolaŃie?” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Au beneficiat deja, au economisit din cheltuieli la plata pentru căldură. Nu se pot 
aloca aceste fonduri retroactiv.” 
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Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  

„Cei care şi-au făcut pe cheltuială proprie, e bun făcut. Conform modificării Legii 50 
de acum înainte se cer autorizaŃii de construire, până acum pentru izolare nu s-au cerut.” 

Dl. Şoş Iosif:  

„Nu se Ńine cont de culoarea faŃadei?” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Ba da, vom veni cu o hotărâre de consiliu în acest sens.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 – 3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.43/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Este vorba de o singură maşină care solicită lunar 500 de litri de combustibil, cu 
un consum de aproximativ 28 litri pe zi, respectiv 300 km zilnic. Nu ştiu unde face atâŃia km, dar 
mă rog, aceasta înseamnă 6250 km pe lună. Până la urmă sunt de acord, chiar dacă nu am 
primit toate informaŃiile. 

Aş dori ca la următoarea şedinŃă să primesc o informare scrisă şi o copie a foilor 
de parcurs de anul trecut.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Sunt foarte multe. DoriŃi pentru toate maşinile?” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Nu, doar pentru această maşină.” 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  

„Anul trecut am avut două maşini cu câte 300 litri fiecare. Acum este o singură 
maşină care deserveşte pe toată lumea şi cere 500 litri.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Atunci solicit aceste documente de la începutul anului 2010, pe lunile ianuarie, 
februarie şi martie.” 

Dl. Poant ă Marinel  – şef Serviciu administrare domeniu public şi privat: 

„Anul trecut am avut două maşini, una cu 400 litri, alta cu 300 litri, deci am avut 
700 litri pe lună.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Dvs. domnule primar mergeŃi cu maşina dvs. dl. viceprimar întotdeauna merge cu 
maşina dânsului...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Sunt situaŃii când mergem cu colegi de-ai noştri la anumite obiective, maşina care 
e alocată pentru noi, este folosită de cele mai multe ori de către colegii noştri din primărie.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.44/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Hepu Ń Teodor:  

„Am mai discutat această problemă...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Până nu s-a făcut încetarea acestei asocieri nici nu aveam dreptul să discutăm cu 
alte firme. Deoarece această firmă nu şi-a onorat obligaŃiile, am considerat oportun să dăm 
posibilitatea altor investitori să facă această asociere cu primăria.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.45/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-10 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.46/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie).  
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                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Toponimul localităŃii noastre vine din cuvântul Hun, avem o variantă latină, 
slavonă, avem mai multe variante până la urmă. În ultimul rând avem şi o explicaŃie a originii 
maghiare a toponimului, din documentul de donaŃie de la 1409, avem o formă mai greu de 
pronunŃat, îmi cer scuze, se pare că e prima atestare sub această formă a localităŃii. Se mai 
vorbeşte şi despre o donaŃie a acestui Ńinut unui conte, care mai târziu s-a transformat în 
Vajdahunyad, care în traducere liberă ar însemna Hunedoara voievodului de la 1600. 

łin să reamintesc că şi cei care au domnit pentru o anumită perioadă de timp au 
schimbat numele localităŃii noastre aproximativ 200 de ani mai târziu în Hinedoara, apoi 
Hunedoara, suntem cunoscuŃi în Europa şi în lume datorită acestui simbol – Castelul. Avem şi 
trei rânduri despre dominaŃia austriacă asupra Transilvaniei, de unde vine toponimul de 
Eisenmarkt. 

Lăudabil este că la final suntem luminaŃi de dl. secretar asupra oportunităŃii acestui 
proiect printr-o informare reală asupra naŃionalităŃilor turiştilor veniŃi în Hunedoara, m-am 
informat cu ajutorul domnului director de la castel căruia îi mulŃumesc. Majoritatea turiştilor care 
vizitează castelul sunt maghiari şi germani în proporŃie de aproximativ 30%.  

Dar irelevantă această oportunitate, în opinia mea, deoarece noi vorbim aici de 
turiştii care vizitează Hunedoara.  

Singura oportunitate legală pentru cele două denumiri propuse de dl. secretar care 
semnează raportul, şi de domnul primar, ca aceste două denumiri să fie trecute la intrarea în 
perimetrul administrativ-teritorial, ar fi cea legată de procentul de 20% reprezentat de populaŃia 
de etnie maghiară sau germană, cu care sunt absolut de acord, potrivit acelui Ordin al 
Guvernului nr.22/1997.  

Dar, dacă vorbim de ce se află în spatele acestei idei, lăudabilă dar, nu este în 
temeiul legii, vorbim despre punerea în valoare a castelului nostru, un obiectiv turistic de 
importanŃă europeană, şi care este o altă discuŃie, pentru că în nota de fundamentare nu se 
vorbeşte despre asta, se vorbeşte despre acei turişti care vizitează municipiul Hunedoara,deci 
nu castelul. Dar, cum bănuiesc eu, substratul proiectului pare îndreptat spre acest obiectiv, vă 
promit că în următoarea şedinŃă de consiliu cei trei consilieri ai PSD vor aduce un proiect privind 
oportunitatea instalării la limita localităŃii noastre a unor panouri info-turistice aşa cum se găsesc 
la castel, cu informaŃii încotro este castelul, ca să nu ajungă turiştii la dl. Farcaş acasă, câŃi km 
sunt până la castel, ce se poate vizita, iar aceste informaŃii să fie scrise în limbile maghiară, 
germană şi evident engleză şi franceză pentru că aşa este corect.  

Şi în ultimul rând, vreau să vă informez că această hotărâre are caracter normativ, 
adică este în interesul tuturor cetăŃenilor localităŃii noastre şi în mod normal ar fi nevoie de o 
consultare a populaŃiei. 

Mă voi opune montării acestor plăcuŃe, în schimb voi veni cu un proiect care să 
lămurească în limbile maghiară, germană, engleză şi franceză care este drumul spre castel.”  
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Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Am vrut doar să fac o menŃiune, domnul consilier are dreptate, legea nu ne obligă 
să avem aceste înscrisuri în cele două limbi maghiară şi germană. Noi am considerat că este 
oportun, şi poate era mai îndreptăŃit ca acest proiect de hotărâre să fie iniŃiat de domnii consilieri 
de etnie maghiară. Eu am fost contactat de către cetăŃeni din municipiul Hunedoara care au 
neamuri în zona Răcăştie şi am considerat că nu e un lucru rău. Eu nu vreau să impun nimănui 
acest proiect, cred totuşi că aceste două limbi sunt cele mai relevante, dvs. aveŃi dreptate, vin şi 
sârbi şi italieni la castel dar nu cred că trebuie să punem o listă cu toate Ńările din jurul României. 
Aceste două etnii sunt cele mai relevante în municipiul Hunedoara. De aceea au fost introduse 
amândouă.  

Eu vă felicit pentru iniŃiativa de a pune acele informaŃii despre castel, o putem face, 
există la intrare in Hunedoara, dar vreau să vă asigur că trebuie să amenajăm şi o parcare 
corespunzătoare pentru ca ele să fie folosite cum trebuie. Pentru că toată lumea trece cu viteză 
pe lângă acele panouri de la intrarea în Hunedoara.” 

Dl. Farca ş Ladislau:  

„Îmi exprim nedumerirea pentru că deşi avem doi consilieri de etnie maghiară, 
iniŃiativa a trebuit să vină din partea domnului primar. Mi se părea normal ca dânşii să facă un 
astfel de demers, dar probabil că dl. primar are motivele dânsului să  facă aceste demersuri... 
Probabil dl. primar are probleme în partid şi se orientează spre alte formaŃiuni, chiar dacă nu ştie 
limba sau chiar dacă nu e cea mai fericită orientare. Dar este cert pentru mine că această 
iniŃiativă este un cadou pentru voturile de la punctul 9.  

Legat de iniŃiativa d-lui BobouŃanu de a monta acele panouri cu castelul în mai 
multe limbi, pentru turiştii care intră în Hunedoara, vreau să-i reamintesc d-lui primar că am făcut 
un asemenea demers în şedinŃa din octombrie, să se monteze acele plăcuŃe şi la intersecŃiile 
principalelor artere de circulaŃie, pentru a orienta turiştii spre castel. Ele nu s-au montat nici până 
la ora actuală, probabil din lipsă de fonduri.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Domnule consilier, vreau să vă anunŃ că atunci când vreau să trec la UDMR, vă 
voi anunŃa pe dvs. înainte. Dacă mi-aŃi fi spus că aveŃi de gând să anunŃaŃi că acesta este un 
cadou pentru colegii maghiari, aş fi pus proiectul pe primul punct. Dar vă garantez aici public că 
nu are a face una cu alta. Mă întreb ce veŃi spune că am dat la PC sau PSD pentru punctul 9 
pentru că şi dânşii au votat...” 

Dl. Farca ş Ladislau:  

„AŃi mai promovat două proiecte de hotărâri de ultimă oră...” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„SpuneŃi-mi care.” 

D-na Vasilescu Tatiana:  

 „Deşi îmi este foarte greu să pronunŃ cuvântul Hunedoara în limba maghiară şi 
germană, după cum aŃi constatat şi dvs., cred că este oportun acest proiect de hotărâre având 
în vedere argumentul care din punctul meu de vedere mi se pare plauzibil, că oraşul nostru este 
vizitat de foarte mulŃi turişti maghiari şi germani, mai ales la castel. Este şi o deschidere 
europeană şi având în vedere că ne aflăm într-o zi a toleranŃei, că se apropie sfintele sărbători 
de Paşte şi cred că este oportună această iniŃiativă. 
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Mai mult decât atât, aş dori să fac o propunere pentru Zilele Hunedoarei dacă tot 
am aprobat un buget atât de mare  din punctul meu de vedere: să afişăm la intrarea în oraş de o 
parte şi de alta, plăcuŃe cu oraşele înfrăŃite cu municipiul Hunedoara. Am văzut că în multe 
oraşe se practică acest lucru.” 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Am vrut să vă întreb când aŃi ieşit ultima dată din oraş pentru că există aceste 
plăcuŃe la intrările în oraş – dinspre Hăşdat, Silivaş şi Cristur, chiar şi dinspre Teliuc.” 

D-na Vasilescu Tatiana:  

„Nu le-am văzut, se pare că mai trebuie să mai ies din Hunedoara.” 

Dl. Demeter Ilie:  

„Cred că este oportun acest proiect de hotărâre pentru turişti, iar dacă prin aceasta 
se aduce un câştig pentru Hunedoara, eu sunt pentru. Vreau să amintesc că turnul Eiffel are o 
pecete cu oŃel de Hunedoara făcut la Govăjdie.” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  

„DiscuŃiile şi comentariile d-lui BobouŃanu au fost ironice la adresa mea, dar aş dori 
să-i spun că, pe lângă faptul că am fost ajutat de specialişti la întocmirea raportului, am terminat 
Facultatea de filologie-istorie, secŃia istorie şi am gradul definitiv ca profesor de istorie.  

Ceea ce aŃi găsit în raportul semnat de mine, veŃi găsi în toată literatura de 
specialitate. Probabil am greşit când am scris că e oportun, deoarece oportunitatea o stabiliŃi 
dvs.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Domnule secretar, îmi cer scuze, nu a fost ironie, a fost foarte bine întocmit, s-a 
făcut o informare, doar că nu am înŃeles care era oportunitatea. Poate era mai interesant să 
rămână prima denumire a municipiului, cea de la 1409.” 

Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  

„La prima atestare documentară, la 1263 dacă nu mă înşel, este arhidiacon de 
Hungod – pomenită Hunedoara, aceasta este prima atestare.” 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  

„Acest proiect  este argumentat de faptul că foarte mulŃi turişti veniŃi în anii anteriori 
au fost de naŃionalitate maghiară şi germană. Din informaŃiile pe care le avem, anul acesta cei 
mai mulŃi turişti vor fi chinezi, aşa că dl. secretar va trebui să caute denumirea Hunedoarei şi în 
limba chineză... Acesta a fost un spirit de glumă.” 

Titlul hotărârii – nu se aprobă, 4 voturi împotrivă: Szilagy Ana Maria, BobouŃanu 
Dan, Fărcaş Bianca, Leu Mihai; 6 abŃineri: Culcea Tudorel, Munteanu Gigi, Balosin Nicolae, 
Farcaş Ladislau, Chiş-Şerban Ana-Aurelia, Dan Nicolae Robert; 11 voturi pentru. 

La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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Dl. Demeter Ilie:  

„Din raport reiese că avizul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 
este nefavorabil pentru că nu respectă distanŃele dintre blocuri. Au un aviz favorabil de la 
Apaprod. Eu mă abŃin de la vot. Sunt pentru a se face investiŃii în Hunedoara, dar dacă nu se 
respectă distanŃele legale, înseamnă că nu se pot obŃine autorizaŃiile necesare. Se poate obŃine 
autorizaŃia domnule Dragotă?” 

Dl. Dragot ă Iosif  – Serviciul urbanism: 

„De la Apaprod e nevoie de avize, de alte avize, nu este cazul. S-a comunicat 
verbal acordul de la pompieri, azi ni s-a comunicat în scris de la Inspectoratul pentru SituaŃii de 
UrgenŃă că nu este necesar acordul lor.” 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  

„Nu au obŃinut avizul de la pompieri, distanŃa care nu este legală se referă la faptul 
că nu pot trece ei cu maşina de pompieri. Dar li s-a confirmat că se pot descurca şi fără avizul 
lor.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 20 voturi pentru, o abŃinere – Demeter Ilie. 
Art.1-2 se aprobă cu 20 voturi pentru, o abŃinere – Demeter Ilie. 
Hotărârea nr.47/2010 se aprobă cu 20 voturi pentru, o abŃinere – Demeter Ilie. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

                -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
 

Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Acest proiect a fost făcut doar în spirit de continuitate domnule consilier Farcaş, 
nu ca bonus pentru punctul 9.” 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Demeter Ilie:  

„Cât s-a obŃinut din sponsorizări pe 2009 pentru F.C. Corvinul? Atunci când s-a 
aprobat, ni s-a promis că vin sponsorizări, vreau să mi se spună cât.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  

„Domnul Gigi Munteanu care este membru în consiliul director, ar putea să ne dea 
explicaŃii.” 

Dl. Leu Mihai:  

„Domnul consilier nu ştie că F.C. Corvinul nu există.” 

Dl. Munteanu Gigi:  

„Vă promit că în următoarea şedinŃă voi aduce copii după contractele de 
sponsorizare.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.48/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie).  
                -    d-lui Leu Mihai care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Vreau să adaug ceva, ştiu că legea spune altceva. Consider că eliberarea 

certificatului de urbanism fără consultarea consiliului local, nu e un lucru normal şi am să vă 
spun şi de ce. Dacă cineva doreşte să cumpere un teren în Hunedoara de la un privat, nu 
neapărat de la primărie, vine la primărie şi cere un certificat de urbanism pe care îl primeşte 
pentru a construi un bloc cu 9 etaje. El cumpără terenul, înaintează actele către primărie şi vede 
că nu mai are voie să construiască nimic decât o fântână arteziană. Atunci înseamnă că a 
cumpărat terenul degeaba, iar datoria noastră este să sprijinim cetăŃenii.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„CetăŃenii trebuie să ştie că certificatul de urbanism nu Ńine loc de autorizaŃie de 

construire.” 
Dl. Leu Mihai:  
„Dar noi ar trebui să consultăm consiliul local înainte de a emite certificate de 

urbanism...” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Ar trebui să facem câte o şedinŃă în fiecare săptămână domnule consilier, pentru 
că noi avem acele şedinŃe pentru certificatele de urbanism în fiecare săptămână. 

Acele certificate de urbanism nu le dă voie să construiască, acelea sunt 
informative.” 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„La alte primării se eliberează certificate de urbanism în fiecare zi, la o zi după 

solicitare.” 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri: 
Dl. Demeter Ilie:  
„Cât costă studiul şi de unde sunt alocate sursele de finanŃare.” 
 
Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  
„Sursele sunt de la bugetul local. Pentru studiu, se va face achiziŃie.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Dacă este peste 15.000 de euro se va face licitaŃie, conform legii.” 
 
 Dl. Demeter Ilie:  
„Va trebui să facem o rectificare de buget pentru acest studiu.” 
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D-na Fărcaş Bianca:  
„În titlul hotărârii scrie spaŃiu pentru odihnă şi recreere iar dl. Leu în nota de 

fundamentare scrie spaŃiu verde cu fântână arteziană.” 
 
Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  
„Prin studiul de prefezabilitate se va stabili ce se va face în acel spaŃiu.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Dacă s-a hotărât să rămână spaŃiu verde, nu vom da voie să se construiască 
clădiri acolo, nici chioşcuri.” 

 
Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  
„IniŃiatorul a fost consultat în timpul redactării proiectului de hotărâre şi a fost de 

acord cu acest titlu.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Din câte îmi aduc aminte, nu a fost aprobat acest P.U.D. integral cu clădirea d-lui 

Leu? A fost aprobat P.U.D. pentru clădire şi spaŃii de parcare. Dacă P.U.D. a fost aprobat cu 
clădire, cu fântână, cu parcare, de ce s-a realizat doar o parte din el, de ce nu s–a realizat 
integral?” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Domnule Demeter văd că sunteŃi foarte afectat de această schimbare, probabil că 

aveŃi motivele dvs. personale. Această clădire a fost construită, acolo este terenul meu. Terenul 
despre care este vorba aici, pe care anumiŃi consilieri au vrut să-l atribuie unei persoane pentru 
o construcŃie, pentru care au susŃinut anumiŃi oameni că dvs. urma să fiŃi constructorul... Eu de 
exemplu dacă aş construi ceva acolo şi nu aş avea nici un act pe teren, vi s-ar părea normal? 
Adică dvs. dacă vedeŃi o zonă liberă o luaŃi şi construiŃi şi pe urmă luaŃi terenul? Eu consider că 
dacă este terenul primăriei, am spus să nu se construiască nimic, să facă primăria o fântână 
arteziană, atâta am cerut, sau să pună nişte băncuŃe, să fie o zonă liberă.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Terenul nu este al primăriei domnule consilier, este al Statului Român.”  
 
Dl. Leu Mihai:  
„Atunci să construim în toată Hunedoara. HaideŃi să scoatem la licitaŃie toate 

zonele verzi, sunt sigur că sunt cetăŃeni care doresc să construiască şi haideŃi să facem 
chioşcuri, blocuri, birouri...” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Acolo este un P.U.D. aprobat iar dacă se modifică P.U.D.-ul...” 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„P.U.D.-ul nu se modifică, acolo rămâne tot zonă verde. DiscuŃia este dacă noi 

Ńinem cont de P.U.D.-ul acela şi să legăm în continuare de clădire, dar atunci va trebui să dăm 
proprietarului clădirii o formă legală prin care el să amenajeze acel spaŃiu verde acolo, pentru că 
nu poate să construiască de capul lui.” 
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Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Dar dacă va fi aferent clădirii, acest lucru nu restricŃionează cetăŃenii din 
municipiul Hunedoara să-l folosească.”  

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am înŃeles din nota de fundamentare că vorbim de o suprafaŃă de 150 mp.” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Nu, este greşit. SuprafaŃa de 150 mp a fost trecută în certificatul de urbanism care 

s-a eliberat, dar dacă lăsăm 150 mp va veni cineva mâine şi nu va vrea 150 mp ci mai mult...” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Va dori să se extindă asupra întregului spaŃiu care există acolo. Dar în articolele 

respective nu vorbiŃi despre această suprafaŃă ci despre terenul situat la intrarea în stadion, la 
statuia lui Mişa Klein.” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Este o zonă verde. Ar fi normal ca acolo să se construiască blocuri? Eu zic că 

nu...” 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Domnule consilier, nu se va construi nici acolo. Nici pe baza acelui certificat de 
urbanism nu exista garanŃia că se va construi. Să se facă un parc acolo este foarte bine, 
întrebarea mea este: totuşi de ce nu s-a respectat P.U.D. în acea zonă? Pentru că dvs. nu eraŃi 
în posesia terenului?” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Nu eram în posesie şi nici nu vreau să devin posesorul acelui teren.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Şi totuşi v-aŃi angajat că veŃi face acest parc acolo şi înainte, nu?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Dacă eu amenajez acolo acest parc şi fac o investiŃie, peste 6 luni va veni cineva 

cu o idee să dărâme parcul fiindcă e terenul primăriei, şi se va construi un bloc. Înseamnă ca 
practic, banii pe care i-am investit, îi pierd.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Şi în eventualitatea în care se atribuie acel teren pe durata existenŃei parcului, să 
zicem pentru proprietarul clădirii, pentru că poate dvs. nu veŃi mai fi proprietar pe viitor, credeŃi 
că e oportun ca acel proprietar să amenajeze parcul? Sau să se facă din banii primăriei?” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Acolo fiind o zonă verde şi primind şi o hârtie de la mediu, eu zic că este normal 

să nu se construiască.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Deci dvs. vreŃi doar să nu se construiască, nu neapărat să se facă parc?” 
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D-na Vasilescu Tatiana:  
„Să se facă un parc din banii primăriei.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Eu sunt de acord să se facă parc, dvs. hotărâŃi.” 
 
D-na Fărcaş Bianca:  
„Întreb încă o dată, cine va face parcul acolo?” 
 
Dl. Leu Mihai:  
„Probabil mă voi gândi la o metodă de finanŃare, voi căuta nişte sponsori din cei 

care nu pot să dea bani la Zilele Hunedoarei şi am să-i rog să investească într-o zonă verde.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Este bine să discutăm aceste aspecte pentru că este în interesul Hunedoarei. 
Acolo sunt pensionari, sunt oameni care se odihnesc cu plase de la Kaufland.” 

 
Dl. Dragot ă Iosif – Serviciul urbanism: 
„La aprobarea P.U.D.-ului beneficiarul s-a angajat să facă fântâna arteziană, nu 

trebuie să aibă în posesie terenul, este ca şi sponsorizare se realizează ca şi dotare, intră în 
posesia primăriei, curentul îl plăteşte primăria. Nu s-a realizat. AŃi avut autorizaŃie de construire 
cu valabilitate de 12 luni, nu s-a atacat lucrarea, a expirat autorizaŃia.  

Între timp, făcând solicitarea pentru clădire de către orice persoană, s-a considerat 
că se poate realiza clădire, şi este precizat în certificatul de urbanism faptul că terenul va fi scos 
la licitaŃia publică, se face P.U.D. care se supune aprobării, iar dacă se consideră de către 
comisia de urbanism că nu se încadrează, nu se avizează. Mai mult, nu se aprobă de către dvs., 
dar fântâna trebuia făcută, era o condiŃie...” 

 
Dl. Leu Mihai:  
„Domnule Dragotă am aici o hârtie de la mediu...” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Vă rog foarte mult, ne referim la studiu, nu aprobăm acum finanŃarea, aprobăm 

acum elaborarea unui studiu de prefezabilitate, nimic mai mult.” 
 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Dl. Gyorfi Jeno părăseşte sala de şedinŃe. 
Titlul hotărârii – se aprobă cu 14 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Demeter Ilie, 

NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Apostolescu Dan, Cazan Florin; o abŃinere – Horvath Zoltan. 
Art.1 se aprobă cu 15 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Demeter Ilie, NeamŃiu Ioan, 

Şoş Iosif, Apostolescu Dan, Cazan Florin. 
Dl. Gyorfi Jeno intră în sală la art.1 dar nu a votat. 
Art.2 se aprobă cu 14 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Demeter Ilie, NeamŃiu Ioan, 

Şoş Iosif, Apostolescu Dan, Cazan Florin; două abŃineri – Fărcaş Bianca, Gyorfi Jeno. 
Art.3 se aprobă cu 15 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Demeter Ilie, NeamŃiu Ioan, 

Şoş Iosif, Apostolescu Dan, Cazan Florin. 
Hotărârea nr.49/2010 se aprobă cu 14 voturi pentru, 5 voturi împotrivă: Demeter 

Ilie, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Apostolescu Dan, Cazan Florin; două abŃineri – Horvath Zoltan, 
Gyorfi Jeno. 
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La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 
Dl. Culcea Tudorel părăseşte sala de şedinŃă. 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Horvath Zoltan:  

„Propun pe dl. Munteanu Gigi ca preşedinte de şedinŃă în perioada următoare.” 

Propunerea se aprobă în unanimitate. 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.50/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
22. Prezentarea adresei nr. 26/03.03.2010 a S.C. Manolache Transcom Auto SRL- 

în insolvenŃă, prin Cabinetul Individual de avocatură „Margareta Anna Bozan – Cabinet de 
avocat”, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.10121/03.03.2010, precum şi 
adresele DirecŃiei Tehnice şi a Serviciului AdministraŃie Publică Locală.  

Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
 
                    23. Notă informativă privind adresa nr. 7281/17.02.2010 înaintată de Consiliul de 
administraŃie al Regiei Autonome de Interes Local Hunedoara, prin „preşedinte” Murar 
Gheorghe Marian. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
 
                    24. PetiŃia  domnului Rostaş CodruŃ, preşedintele Partidei Rromilor Pro Europa, 
înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.12425/17.03.2010, referitoare la 
schimbarea destinaŃiei clădirii în care funcŃionează Şcoala Generală nr.12. 
 

D-na Chi ş-Şerban Ana Aurelia:  
“Referitor la Şcoala general nr. 12, am pledat de mult timp pentru menŃinerea 

acestei şcoli. Vreau să vă informez că în această şcoală se desfăşoară acum “A doua şansă” - 
curs de alfabetizare pentru romi. Şcoala aceasta are cel mai mare procent de copii romi, prin 
desfiinŃarea şcolii creşte abandonul şcolar, Printr-un proiect european câştigat de această 
şcoală se va desfăşura o grădiniŃă estivală prin care copiii romi sunt aduşi într-o instituŃie şi în 
loc să fie pe străzi şi să se adună în bandă, învaŃă la grădiniŃă. 

De asemenea tot la această şcoală, tot prin proiect european este câştigat 
proiectul “Şcoală dulce şcoală” şi deloc de neglijat, tot în această şcoală există central de zi în 
care acum sunt 38 de copii dintre care 34 sunt copii romi. Am mai vorbit şi cu altă ocazie, la 
acest centru de zi  majoritatea copiilor care îl frecventează au o masă caldă. 

În proiect, pentru anul viitor există trei clase I-a şi toate acestea trebuie mutate la 
Şcoala 10. Copiii din zona Şcolii nr.12 nu vor merge la Şcoala 10 şi va creşte abandonul şcolar. 
Am vrut să atrag încă o data atenŃia asupra acestui aspect.” 
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D-na Trache Ana:  
 “Vreau să vă prezint nişte aspecte pe care probabil nu le-a prezentat nimeni. Sunt 

profesor de limba romani şi am făcut toate demersurile, sunt din prima promoŃie de mediatori 
romi, nu avem facultate, suntem desconsideraŃi. 

Dacă şcoala nr.12 este dotată, este datorită mie şi colegilor mei. Centrul l-am făcut 
eu cu alianŃa romilor, nicidecum primăria, cu ajutorul asociaŃiei de nevăzători. Vreau să atrag 
copiii de etnie romă, nu să-I îndepărtez. Domnii consilieri trebuie să ne înŃeleagă, noi romii 
suntem o masă de manevră, suntem folosiŃi şi aruncaŃi. Să vă puneŃi şi dvs. în situaŃia părinŃilor 
copiilor de etnie romă, cu acel centru. Anul acesta am avut 3 clase de a I-a, eu ca professor de 
limba romani nu am vrut să fac segregare în aceeaşi şcoală, trebuie să mă înŃelegeŃi, eu nu 
vreau să-I învăŃ Ńigăneşte, vreau să-I învăŃ româneşte. Suntem în stat roman, am introdus la 
opŃional limba romani. Am fost la un concurs şi Hunedoara a luat locul I, deci eu am adus 
mândrie acestui oraş, sunt Ńigancă, mă mândresc,dar nu vreau să învăŃ copiii în Ńigăneşte toate 
materiile. La facultate vom învăŃa în limba Ńigănească? Dacă vor să înveŃe, vor învăŃa Ńigăneşte 
la opŃional, am şi copii români care vin la opŃional la limba romani.  

Pentru alfabetizare am umblat timp de 6 ani, deja funcŃionează acest proiect de 3 
ani, modulul 1 şi modulul 2, deja sunt funcŃionabile. Dacă toată lumea zice că ne dă o 
posibilitate la etnia romă de ce ne închide şcoala? De ce altă şcoală nu s-a implicat pentru 
alfabetizare? La acea şcoală sunt 303 copii, nu numai Ńigani, 273 din ei sunt copii de etnie romă. 
Am adus costurile la utilităŃi ale acestei şcoli, am prezentat d-lui primar toate cheltuielile, de ce 
nu ne ia nimeni în seamă? Eu sunt foarte hotărâtă pentru că de 6 ani mă lupt, nu am cerut de la 
primărie nimic, decât pe plan educativ. Suntem prima şcoală din Hunedoara cu copii de 
corturari, sunt corturari de pe str. Serei, 14 copii care au terminat la modulul 2 şi sunt mândră că 
aceşti copii de corturari au înŃeles că e benefic să înveŃe. Nu am vrut să fac limba maternă dar ni 
s-a transmis de la inspectorat.” 

 
Dl. Rosta ş Codru Ń: 
“Aş vrea să vedem cum sunt aşezate geografic cele 3 şcoli …” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

“Dvs. trebuie să vă adresaŃi d-lui inspector general Alexandru Lăutaru.  
Noi, ca şi instituŃie şi ca şi consiliu local am luat act la decizia inspectoratului, 

reŃineŃi, nu noi am hotărât ce şcoli să fie închise. Dvs. trebuie să vă pledaŃi cauza la inspectorat, 
pentru noi nu contează care şcoli se închid. Copii de etnie romă sunt la toate cele trei şcoli.” 

 
Dl. Rosta ş Codru Ń: 
“De la Şcoala 12 până la Şcoala 9 sunt aproximativ 2 km. De ce nu poate să fie 

închisă Şcoala general 10 şi să rămână şcolile 9 şi 12?” 
 
 Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

“Pentru că nu sunt fonduri suficiente pentru menŃinerea a două şcoli. Din această 
cauză inspectoratul a optat pentru închiderea a două şcoli, şi menŃinerea unei şcoli. Nu noi am 
hotărât închiderea şcolilor, am luat doar act de decizia inspectoratului. Mă mir că d-na consilier 
Chiş care este din acelaşi partid cu dl. Lăutaru ridică această problemă. Dânsa trebuia să facă 
negocierile necesare pentru a se aloca fonduri suficiente dacă doreşte să menŃinem toate şcolile 
din Micro 6.” 

 
D-na Trache Ana:  
“Am fost personal la dl. Lăutaru şi mi-a spus că dvs. aŃi aprobat hotărârea.” 
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Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

“Noi vă punem la dispoziŃie acea hotărâre de consiliu.” 
 
D-na Trache Ana:  
“Domnule primar, eu nu vreau să ajung la consiliul naŃional de discriminare. Mi s-a 

spus de la Consiliul judeŃean să fac o cerere către dvs. înainte de a merge mai departe, din 
respect pentru dvs. Am fost minŃită la toate uşile.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

“Colegii mei vă vor da o copie după hotărârea prin care consiliul local a luat act de 
decizia inspectoratului.” 

 
D-na Trache Ana:  
“O să ajung la Bucureşti fiindcă maghiarii şi-au păstrat şcoala, germanii şi-au 

păstrat şcoala, de ce pe a noastră o închid? Nu vreau să jignesc pe nimeni, eu sunt înscrisă la 
consiliul naŃional pentru combaterea discriminării. 

Vă doresc Sărbători fericite şi vreau să vă anunŃ că sunteŃi invitaŃi de onoare, marŃi 
la ora 13 la Ziua romilor, la sala Siderurgistul.” 

 
                    25. Decizia CurŃii de Conturi a României – Camera de Conturi a JudeŃului 
Hunedoara nr.3 /20.01.2010 privind înlăturarea abaterilor de legalitate şi regularitate  constatate 
şi consemnate în procesul-verbal de constatare nr.839/57467/27.11.2009, încheiat în urma 
acŃiunii de audit financiar asupra contului de execuŃie bugetară pe anul 2008. 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am solicitat d-lui primar să premieze angajaŃii primăriei cu o sumă de Pasti, pentru 

că de dimineaŃă la radio am aflat o ştire prin care primarul din Deva premiază angajaŃii primăriei 
din Deva.  

Am înŃeles că trebuie să dea înapoi banii pentru primele trecute, am o problemă cu 
Curtea de Conturi, aş dori la următoarea şedinŃă de consiliu raportul CurŃii de Conturi privind 
prejudiciul în sumă de 518.395 lei adus bugetului local, şi totodată care sunt compartimentele 
din cadrul primăriei care se fac vinovate de acest prejudiciu, şi o informare, dacă este posibil, 
cum se pot recupera aceşti bani. A fost publicat pe site-ul CurŃii de Conturi dar consider că nu 
toŃi colegii l-au citit, este vorba despre o sumă de bani din bugetul local. 

Totodată rog compartimentul de specialitate să prezinte o situaŃie cu sumele 
cheltuite din bugetul local pentru toate sărbătorile oraşului în cursul anului 2008 – 2009 – Zilele 
Hunedoarei, S.O.S. Castelul, Festivalul berii, etc. Cât provine din sponsorizări, cât provine din 
alte surse şi totodată situaŃia facturilor, şi atunci ne şi verificăm, iar dacă o şi facem publică luna 
viitoare, ştim pentru şedinŃa din iunie cam ce firme sunt abonate la acest eveniment, şi totul este 
legal, transparent.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Cam aceleaşi firme vin în fiecare an. Sperăm ca în acest an să vină mult mai 
multe.” 
 
                  26. Diverse.     
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Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
„Referitor la traseul 6, aş dori să informez pe domnii consilieri şi pe dl. primar, având 

în vedere că a expirat contractul de concesiune, există un paragraf pentru prelungirea 
contractului, dreptul de preemŃiune, pentru 2 ani şi 6 luni. Clauzele sunt perfect valabile. Noi am 
solicitat prelungirea contractului, am fi dorit să fie prezentată domnilor consilieri aşa cum am 
solicitat în adresă, noi vom acŃiona în judecată această prevedere. 

Urmează să ni se explice ce facem cu călătorii pe traseul 6 având în vedere ne-a 
trimis o adresă prin care a spus că nu ne mai decontează biletele pe traseul 6, însă călătorii 
circulă pe acest traseu, noi le spunem că nu-i putem lua. 

Mai mult, pe perioada respectivă ar trebui să existe o înŃelegere. Se va putea face o 
altă licitaŃie, nu am nimic împotrivă, dar ar trebui să se Ńină cont că instituŃia primăriei ne-a dat în 
judecată pentru rezilierea contractului. Această hotărâre a fost respinsă ca nefondată. Având în 
vedere că tot transportul local este concesionat încă de către firma noastră, cum va face în noul 
caiet de sarcini ca să circule alte firme pe traseul 6, având în vedere că sunt concesionate de 
către noi în Hunedoara.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„AŃi făcut o menŃiune că dvs. nu luaŃi cetăŃenii care n-au bilete. Întrebarea mea este, 
dacă vi s-a expirat contractul de concesiune, dvs. faceŃi acest transport ilegal?” 

 
Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 

 „Îl fac legal, eu aştept hotărârea consiliului local, indiferent dacă va fi favorabilă 
sau nefavorabilă, noi vom acŃiona în judecată. Va rămâne ca instanŃa să decidă dacă ceea ce 
solicităm noi este legal sau nu. Dar până atunci aceşti cetăŃeni trebuie transportaŃi.  

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Dvs. aŃi primit un răspuns din partea instituŃiei?” 
 

Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
 „Răspunsul dvs. nu reprezintă hotărârea consiliului local, iar hotărârea nu a fost 

dată.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Acele articole pe care dvs. le menŃionaŃi sunt nule pentru că s-a schimbat 
legislaŃia. Vă rog frumos data viitoare când veniŃi să dezinformaŃi consilierii, să aduceŃi acea 
adresă.” 

 
Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 

 „Eu nu vin să dezinformez. Dvs. mi-aŃi trimis o adresă prin care mi-aŃi spus că nu 
mai decontaŃi biletele.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„În urma încetării contractului de concesiune pe care l-aŃi avut, dvs. aŃi solicitat 
prelungirea contractului. Însă prelungirea este ilegală.” 
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Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
 „Am solicitat prezentarea în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara a prelungirii 

contractului de concesiune. Trebuia pus în discuŃia consiliului local, trebuia votat aici. Dl. primar 
ne-a dat un răspuns fără să consulte consiliul local.” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
„De ce nu aŃi ataşat la documentaŃie şi noua OrdonanŃă 54...” 
 

Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
 „Nu este pe 54, sunt pe 215, avem un contract pe 10 ani. Nu vreau să ajungă 

vreun consilier pe la DNA, dvs. votaŃi cum credeŃi. Eu mi-am făcut datoria să aduc aici adresa. 
Până se organizază noua licitaŃie, aceşti călători trebuie duşi, nu-i putem lăsa, pentru că nouă 
ne fac probleme, se urcă abuziv în autobuze.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Nu au cum să se urce într-un autobuz care nu circulă pe acel traseu. Dvs. dacă 
mergeŃi pe acel traseu, mergeŃi ilegal.” 

 
Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 

 „Eu merg foarte legal pe acel traseu. Până la organizarea unei noi licitaŃii, scrie şi 
în contract, încă 90 de zile am dreptul să circul pe acest traseu. Iar dvs. în timpul acesta sunteŃi 
obligat să faceŃi caietul de sarcini, caiet de sarcini pe care eu pot să-l atac, ce faceŃi cu călătorii 
domnule primar?” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Dvs. puteŃi să atacaŃi dar asta nu înseamnă că ce faceŃi este legal.” 
 

Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
 „AŃi cerut votul consilierilor ca să-mi reziliaŃi contractul, l-aŃi obŃinut, doar că 

instanŃa v-a dat-o ca nefondată, deci a respins acŃiunea dvs.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Şi s-a terminat? Nu s-a terminat.” 
 

Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
 „Trebuie să luaŃi în calcul dacă de mâine nu va mai merge autobuzul cu aceşti 

călători, să vedeŃi ce se întâmplă cu ei. Chiar nu se mai duc, eu am venit să informez...” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Acei cetăŃeni au suferit pe nedrept şi atunci când dânsul pe nedrept a optat să nu 
ducă cetăŃenii. Dânsul face ce vrea, e stat în stat. Vechea administraŃie nu v-a plătit iar dvs. nu 
aŃi prezentat documentele care trebuiau prezentate conform contractului. Între instituŃia pe care 
o reprezint şi instituŃia dvs. există un proces-verbal în care se specifică exact cât se plăteşte. Voi 
da copii consilierilor. Există o procedură de achitare a facturilor vechi pe care vechea 
administraŃie nu le-a plătit, iar noi vă plătim.” 
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Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
 „Domnule primar, e săptămâna mare, ne vede Dumnezeu pe toŃi. A trecut aproape 

un an de zile până s-a încheiat acel protocol, până când aŃi hotărât să ne plătiŃi datorită dvs. 
firma aceasta se află în momentul de faŃă în faliment. De când a venit dl. Hada nu mi-a plătit un 
an de zile, vă arăt documentele.” 

 
D-ra Szilagy Ana Maria:  
„Şi datoriile din urmă de unde sunt?” 
 

Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
 „3 miliarde aveam datorie pe vremea d-lui Schiau şi 10 miliarde acum. Dar nu 

discutăm despre acest lucru acum, vreau să ştiu dacă mai duc de mâine oamenii sau nu.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Trebuie să-i duceŃi 90 de zile...” 
 

Dl. Ungur Ioan  – S.C. Manolache Transcom: 
„Cum să-i duc dacă dl. primar înştiinŃează poliŃia că fac transport ilegal. Va trebui 

să ma informaŃi dacă mai fac transportul sau nu.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Noi a trebuit să înştiinŃăm organele despre faptul că contractul dvs. a expirat. Atât 
am făcut. Va exista o licitaŃie conform legii. VeŃi primi în scris această informare. 

Doresc să menŃionez că în perioada 3 – 23 aprilie voi fi în concediu.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Am înŃeles că săptămâna aceasta aŃi fost la mine în cartier, aŃi trecut pe lângă 

parcul de joacă. Lumea solicită un program acolo, nu poate fi deschis de dimineaŃa până seara. 
Blocul B3 se află la 2 metri distanŃă, este gălăgie mare când sunt 50-60 de copii pe acel 
perimetru, dacă nu ai termopane, e o problemă. În plus dl. Demeter a spus că trimite pe cineva 
la curăŃenie o dată pe săptămână, pentru că nimeni nu vrea să facă benevol.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„S-a stabilit un program.” 
 
Dl. Poant ă Marinel  – şef S.A.D.P.P. 
„Eu ştiu că ieri s-a făcut curăŃenie acolo.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
„Referitor la interzicerea maşinilor de vânzare pe domeniul public, doresc să întreb 

ce facem cu cele abandonate? Nu le ridică nimeni, ocupă loc.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Procedura de ridicare este foarte complicată. Sunt şi maşini cu numere străine.” 
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D-ra Szilagy Ana Maria:  
„Vreau să fac o sesizare, parcurile centrale sunt pline de gunoi. Cine se ocupă de 

ele? Cu curăŃenia oraşului? Şi albia râului Cerna trebuie curăŃată. În plus, problema capacelor 
de canal.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Acel parc este dat în concesiune firmei T&O, noi periodic am trimis adrese firmei 
respective să facă curăŃenie, o să-i amintim din nou. Acolo primăria are parteneriat cu această 
firmă, este terenul nostru, trebuie să le punem în vedere să amenajeze acolo pentru că ce se 
află acolo s-a cam învechit, o să venim cu nişte propuneri.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Vin sărbătorile pascale, oraşul din punct de vedere al curăŃeniei nu arată foarte 

bine. Pomii nu sunt daŃi cu var, bordurile necurăŃate de vegetaŃie, firma care face curăŃenie nu 
poate primi din partea dvs. o sesizare şi în perioada care a mai rămas să se apuce de treabă?” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„S-au trimis înştiinŃări la toate asociaŃiile de proprietari, va trebui să dăm amenzi 
asociaŃiilor? Dvs. aŃi ieşit la curăŃenie? Le vom trimite o sesizare şi firmei de curăŃenie.” 

 
D-na Chi ş-Şerban Ana-Aurelia:  
„În Deva şi Petroşani se lucrează deja pe programul de finanŃare european pentru 

reabilitarea ambulatoriului de specialitate. În Hunedoara nu. Întrebarea mea este de ce nu şi 
Hunedoara pentru că 2% din banii pentru reabilitarea ambulatoriului de specialitate prin 
programul european – program operaŃional regional -  sunt de la bugetul local, 13% de la guvern 
şi restul sunt bani europeni.  

Sunt foarte multe clădiri în Hunedoara care sunt începute şi neterminate, ce se 
poate face cu ele?” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Ar trebui să venim cu o propunere prin care să obligăm firmele dacă nu le termină 
măcar să le acopere faŃadele cu acele plase de construcŃii care se folosesc în oraşele mari, în 
Bucureşti. E vorba de cantina-restaurant, blocurile de pe str. Moldovei, în Micro 6 sunt blocuri, 
clădirea de lângă Artima, avem clădiri neterminate, deci sunt probleme. 

Referitor la programul de finanŃare, mă voi interesa şi vă voi răspunde.” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Domnule primar, de anul trecut se tot pune problema cu apa meteo, toŃi cetăŃenii 

din oraş reclamă, iarna a fost mai blândă, a îngheŃat apa, dar la  primăvara şi la vară dacă plouă 
mult, cetăŃenii vor să ştie dacă vor plăti la fel de mult?” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Cu siguranŃă s-a redus din costuri pentru că nu se mai raportează de la TopliŃa...” 
 
D-na Fărcaş Bianca:  
„Pot să vă spun după factura plătită de mine, că plătesc mai multă apă meteorică 

decât apă de consum.” 
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Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Îl rog pe dl. secretar să verifice dacă noi putem să revenim asupra acelei hotărâri 
de consiliu, dată de vechiul consiliu, să se anuleze taxa pentru acea apă meteo. Din informaŃiile 
pe care le avem astăzi, este că nu avem două sisteme separate de preluare a apelor, cum au 
alte oraşe. Pentru că aceste două sisteme sunt combinate, ele trec prin acel sistem de filtrare, 
astfel, se contorizează apa ieşită prin filtru şi cu cea consumată.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„În legislaŃia trecută au fost cei de la ApaProd aici şi am votat. Nu ştiu dacă a fost 

în necunoştinŃă de cauză, dar trebuie să o analizăm cât mai repede.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Facem o reevaluare şi în luna aprilie vom prezenta o hotărâre de consiliu. SunteŃi 
de acord să anulăm apa meteorologică?” 

 
Dl. Secretar Ra Ńă-Bugnariu Aurel:  
„Există un STAS care stabileşte nişte coeficienŃi, nu se poate stabili mai jos decât 

atât. Nu se poate face recalculare.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Este un amendament, pentru a se reanaliza modul cum se plăteşte apa 

meteorologică.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius  

„Taxa este percepută pentru diferite suprafeŃe: pentru casă e o taxă, pentru terenul 
arabil e altă taxă, pentru asfalt este altă taxă. Urmează să analizăm modul de plată al acestei 
taxe. 

În finalul şedinŃei vă doresc Sărbători fericite!” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Vă doresc Sărbători fericite!  
Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a consiliului local." 
 
 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 31.03.2010 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 
efectuarea transportului public local în Municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.31/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru eliberarea 
autorizaŃiilor de transport, precum şi a celorlalte documente necesare desfăşurării activităŃii de transport 
public în Municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.32/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului contribuŃiilor 
personale ale beneficiarilor de servicii oferite de „Adăpostul de UrgenŃă pe timp de noapte  pentru 
persoanele fără adăpost”.  

Hotărârea nr.33/2010 se aprobă în unanimitate (art. 2 vot secret). 
 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. 
ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.34/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 5 al ordinii de zi-  Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri 
din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.35/2010 se aprobă în unanimitate  

 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea art. 8 din 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.268/2008 privind interzicerea expunerii spre 
vânzare a vehiculelor pe domeniul public sau privat al municipiului Hunedoara, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

Hotărârea nr.36/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei  locuinŃe 
convenabile situată în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.37/2010 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe 

termen limitat, a unui  spaŃiu, situat în clădirea din  incinta curŃii exterioare a Muzeului „Castelul 
Corvinilor” din  Hunedoara, în  favoarea AsociaŃiei Ordinul Cavalerilor de Hunedoara.  

Hotărârea nr.38/2010 se aprobă în unanimitate 
 
Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local 

al municipiului Hunedoara, a sumei de până la 350.000 lei pentru sărbătorirea “Zilei municipiului 
Hunedoara”, în perioada  23-25 iulie 2010. 

Hotărârea nr.39/2010 se aprobă cu 17 voturi pentru, 4 voturi împotrivă: Farcaş Ladislau, 
Balosin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel. 
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Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor planuri urbanistice 

de detaliu pentru obiective  situate în municipiul Hunedoara.  

Hotărârea nr.40/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  transmiterii dreptului de 
concesiune  asupra terenului  în suprafaŃă de  48,0 mp , proprietate privată a municipiului Hunedoara , 
situat în str. Trandafirilor  nr. 22 , înscris în CF Hunedoara nr. 62090 , provenită din conversia de pe 
hârtie a CF nr. 921N, nr. cad. 1265, către TRUłĂ SIMONA actuala  proprietară a  spaŃiului comercial , 
construit de SC RĂZVY SRL Hunedoara pe teren concesionat.   

Hotărârea nr.41/2010 se aprobă în unanimitate  
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor 
pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul municipiului Hunedoara, din 
proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.42/2010 se aprobă în unanimitate.                             
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului local 
multianual pentru creşterea performanŃei energetice a blocurilor de locuinŃe din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.43/2010 se aprobă în unanimitate.                             
 

Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea  consumului lunar de 
carburant  necesar pentru autoturismul aparŃinând Primăriei Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.44/2010 se aprobă în unanimitate.                             
   
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului de 

asociere nr.22158/14.158 încheiat între Consiliul local al municipiului Hunedoara şi S.C. Egreta 
Comimpex S.R.L. 

Hotărârea nr.45/2010 se aprobă în unanimitate.                             
 
Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 

impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive în ultimele 60 
de luni. 

Hotărârea nr.46/2010 se aprobă în unanimitate.                             
 
Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea inscripŃionării pe tablele 

de delimitare a perimetrului administrativ-teritorial a municipiului Hunedoara a denumirilor istorice de 
„Vajdahunyad” şi „Eisenmarkt” -  Nu se aprobă, 4 voturi împotrivă: Szilagy Ana Maria, BobouŃanu Dan, 
Fărcaş Bianca, Leu Mihai; 6 abŃineri: Culcea Tudorel, Munteanu Gigi, Balosin Nicolae, Farcaş Ladislau, 
Chiş-Şerban Ana-Aurelia, Dan Nicolae Robert; 11 voturi pentru. 

 
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea planului urbanistic de 

detaliu „Modernizare chioşc” situat în b-dul Dacia, între bl. 8 – 26, municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.47/2010 se aprobăcu 20 de voturi pentru, o abŃinere: Demeter Ilie.                             
 
Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.143/2009 privind aprobarea alocării sumei de 610.000 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii ASOCIAłIEI „FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA’’, în anul competiŃional 2009-2010, modificată prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.235/2009  

Hotărârea nr.48/2010 se aprobă în unanimitate.                             
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Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea elaborării studiului de 
prefezabilitate privind amenajarea unui spaŃiu de odihnă şi recreere  pe terenul situat în municipiul 
Hunedoara,B-dul Dacia f.n, în zona „intrare stadion Michael Klein”  

Hotărârea nr.49/2010 Hotărârea nr.49/2010 se aprobă cu 14 voturi pentru, 5 voturi 
împotrivă: Demeter Ilie, NeamŃiu Ioan, Şoş Iosif, Apostolescu Dan, Cazan Florin; două abŃineri – Horvath 
Zoltan, Gyorfi Jeno. 

 
Punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.04.2010 – 31.05.2010.  
Hotărârea nr.50/2010 se aprobăcu 20 de voturi pentru, o abŃinere: Demeter Ilie.                             

 

Punctul 22 al ordinii de zi - Prezentarea adresei nr. 26/03.03.2010 a S.C. Manolache 
Transcom Auto SRL- în insolvenŃă, prin Cabinetul Individual de avocatură „Margareta Anna Bozan – 
Cabinet de avocat”, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.10121/03.03.2010, precum şi 
adresele DirecŃiei Tehnice şi a Serviciului AdministraŃie Publică Locală.  

 

Punctul 23 al ordinii de zi - Notă informativă privind adresa nr. 7281/17.02.2010 înaintată 
de Consiliul de administraŃie al Regiei Autonome de Interes Local Hunedoara, prin „preşedinte” Murar 
Gheorghe Marian. 

 

Punctul 24 al ordinii de zi - PetiŃia  domnului Rostaş CodruŃ, preşedintele Partidei Rromilor 
Pro Europa, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.12425/17.03.2010, referitoare la 
schimbarea destinaŃiei clădirii în care funcŃionează Şcoala Generală nr.12. 

 
Punctul 25 al ordinii de zi - Decizia CurŃii de Conturi a României – Camera de Conturi a 

JudeŃului Hunedoara nr.3 /20.01.2010 privind înlăturarea abaterilor de legalitate şi regularitate  
constatate şi consemnate în procesul-verbal de constatare nr.839/57467/27.11.2009, încheiat în urma 
acŃiunii de audit financiar asupra contului de execuŃie bugetară pe anul 2008. 

 
Punctul 26 al ordinii de zi - Diverse.     

 
                                                                                     

 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 
 
 
 
 
 
 


